
 

 
Almelose Hengelsportvereniging 

“Vislust” 

 

 

 

Notulen Algemene Ledenvergadering 2015 

Vergaderdatum en –tijd Maandag 23 maart 2015, 20.00 uur 

Vergaderplaats Clubhuis AHV Vislust 

Aanwezig Wim van den Bos, voorzitter, Gerrit Aalderink, secretaris, Harry Roord, 

penningmeester, Henk Wijnen, Hero Brinkman, Gerrit Kamp, Ivo Nijboer 

102 leden volgens presentielijst 

Afwezig  m.k.a. de leden H. Meijlof, Bosma en Afink 

 

1 Opening en mededelingen 

De voorzitter heet de aanwezigen van harte welkom. Hij meldt dat, hoewel als agendapunt 

opgenomen, bestuursverkiezingen niet aan de orde zijn. Iedereen blijft zitten of is herkiesbaar. 

Verder dankt de voorzitter de commissieleden voor hun niet aflatende inzet voor de vereniging. 

De voorzitter leest de namen van de overleden leden vanaf de ALV voorjaar 2014, waarna een 

minuut stilte in acht worden genomen. 

De vergadering is hiermee geopend. 

 

Mededelingen 

� In het najaar 2014 zijn vijf spiegelkarpertjes uitgezet in de Dollegoorvijver. Voorlopig zal 

dat jaarlijks gebeuren, zodat het aanwezige en verouderde karperbestand langzamerhand 

wordt vernieuwd en alle jaarklassen aanwezig zijn. Vangstmeldingen graag op 

info@vislust.nl; 

� In 2014 heeft de activiteitencommissie haar activiteiten (kaartcompetitie en –toernooien) 

beëindigd; 

� In 2014 is een nieuwe karpercommissie actief geworden, de karpercommissie; dat gaat 

met vallen en opstaan; de eerste wedstrijden zijn georganiseerd; 

� Er wordt een agendapunt toegevoegd, dat is de benoeming van drie ereleden; het bestuur 

vraagt in deze het vertrouwen van de ALV; afwegingen waarom wel en waarom niet 

kunnen niet gewisseld worden vanwege privacyredenen. Het bestuur heeft een 

zorgvuldige afweging gemaakt; 

� Vislust heeft zich aangemeld om met een activiteit, eind mei 2015, mee te werken aan de 

opening van het nieuwe gemeentehuis en de nieuwe waterboulevard; als dat wordt 

toegekend (een viswedstrijd voor 100 kinderen) dan zal er een fors beroep op de 

vrijwilligers worden gedaan om te helpen; 

� Het bestuur is in overleg met de gemeente over de visrechten binnen de 

gemeentegrenzen. Dat zal leiden tot een forse uitbreiding van de mogelijkheden; 

� Met ingang van 2016 is bij wedstrijden en competities gebruik van een leefnet van 

tenminste 3,5 meter verplicht; 2015 is ene overgangsjaar. 

� De redactie van het clubblad heeft aangekondigd na het volgende clubblad te stoppen met 

deze werkzaamheden. Nieuwe redactieleden met goede computervaardigheden en goede 

beheersing van de Nederlandse taal, kunnen zich melden; anders is het volgende clubblad 

(nummer 99) het laatste dat verschijnt. Als dat zo is, dan zal worden overgegaan naar 
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een digitale nieuwsbrief. Leden kunnen zich daarop gratis abonneren en deze worden dan 

per mail toegezonden; 

� In de najaarsvergadering is gevraagd om aanschaf van een AED; het bestuur heeft nog 

veel vragen rond de aanschaf van een dergelijk apparaat en heeft nog geen beslissing 

genomen. 

 

2 Notulen Algemene Ledenvergadering 2014 

De notulen staan in het clubblad en worden zonder wijzigingen vastgesteld en ondertekend 

door de voorzitter en de secretaris. 

 

3 Ingekomen en uitgaande stukken 2014 

Deze liggen ter inzage in de bestuurskamer en kunnen in de pauze of na afloop van de 

vergadering worden ingezien. 

 

4 Jaarverslag van de secretaris 2014 

De secretaris gaat in het Jaarverslag 2014 in op het ledenaantal, de samenstelling van het 

bestuur, het aantal vergaderingen in 2014, de inzet van de vele vrijwilligers, de vergrijzing van 

het bestuur, de viscursus voor senioren, de vissessie met bewoners van Trivium-Meulenbelt,  

het uizetten van spiegelkarpers, en nog een flink aantal andere zaken welke op bestuursniveau 

nog aan de orde zijn vooral in het reguliere overleg met de gemeente. 

 

5 Financieel verslag 2014, begroting 2015 en contributie 2016 

De penningmeester presenteert de resultaten over het boekjaar 2014. Het boekjaar is 

afgesloten met een batig saldo van € 2.552,- . Dat is te danken aan een éénmalige donatie van 

ruim € 10.00,- bij opheffing van de BET. Anders was er dus een tekort geweest van ruim 

€ 7.500,- . Enkele bijzondere uitgaven die tot dit tekort hebben geleid zijn de personele lasten, 

niet geheel in de contributie doorberekende afdrachtverhoging aan Sportvisserij Oost-

Nederland, dalende rente-inkomsten, toegenomen kosten voor afschrijvingen als gevolg van 

een aantalinvesteringen. 

De resultaten van het clubhuis zijn iets verbetert; de marge tussen inkoop en omzet is 

verbeterd.  

De begroting 2015 laat een zelfde beeld zien. Die komt uit, met de kennis van nu, op een 

tekort van plm. € 10.000,-. Dat betekent interen op het vermogen van de vereniging. Omdat 

dat niet jaren kan voortduren, stelt het bestuur voor de contributie 2016 voor seniorleden te 

verhogen met € 1,-. In de voorjaarsvergadering van 2016 moet opnieuw worden bezien hoe we 

er voor staan en of er ook voor 2017 weer een contributieverhoging aan de orde moet zijn. 

De ALV stemt in met het financieel verslag 2014, met de begroting 2015 en met de 

contributieverhoging voor 2016 (€ 1,- voor seniorleden). 

 

6 Kascontrole 2014 

Op 10 maart heeft de kascommissie (de heren P. Siebers en B. Nijenhuis) de boekhouding over 

2014 gecontroleerd. P. Siebers doet hiervan verslag en vraagt de ALV het bestuur decharge te 

verlenen over het boekjaar 2014. Aldus besluit de ALV. 

 

7 Verkiezing kascommissie 

P. Siebers is aftredend. De kascommissie voor het boekjaar 2015 wordt uitgevoerd door 

B. Nijenhuis en B. Snippe. Voor 2015 wordt een reservelid gezocht, tevens lid van de 

kascommissie voor het boekjaar 2016 en 2017. F. van Duiven meldt zich hiervoor aan. De 

voorzitter bedankt P. Siebers voor zijn inzet. 

 

8 Bestuursverkiezingen en benoeming ereleden. 

Alle zittende leden zijn herkiesbaar. Er zijn geen tegenkandidaten ingediend. Aldus wordt 

besloten. 

Het bestuur stelt voor de volgende leden te noemen tot erelid: Jaap Pik, Ben Woudstra en 

Albert Stokman. Met de benoeming van deze vrijwilligers beoogt het bestuur alle vrijwilligers te 

bedanken voor hun inzet. De ALV stemt in met de voordracht van het bestuur. De voorzitter 

speldt de nieuwe ereleden de speld van verdienste op.  

 

Pauze 

 

9 Samenstelling commissies 
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� Karpercommissie zijn vier leden aftredend, D. Slootstra blijft en I. Nijboer treedt toe tot 

deze commissie; 

� Commissie 60+ A. Hinnen wordt benoemd; 

� Barmedewerkers: toegevoegd wordt J. Hammink en R. Jansen; dat geldt ook voor 

H. Roord en H. Wijnen, beiden als leidinggevende na de opleiding sociale hygiëne; 

� Onderhoudscommissie verwijderen J. Schutte; 

� Kascommissie wordt B. Nijenhuis, B. Snippe en F. van Duiven (reserve). 

 

10 Huldiging jubilarissen 

� 40 jarig jubileum de heren J.G.J. Afink, G. Klein Baltink, G.J. Obermeijer, J. de Jong, G.J. 

Harink 

� 50 jarig jubileum de heren G.J. Bennink, H.G. Grevinga, G.C. Kamp, K. Kamps, J.G. 

Lubbers, H. Meijlof, A.J.H. Rulkens, G. Velthuis, J.A. Lucas, A. Hinnen 

� 60 jarig jubileum de heren H. ter Horst, H. van Limbeek, J.G. Kreeft 

Alle jubilarissen krijgen een horloge met gedrukt logo in de kleuren brons, zilver en goud 

uitgereikt. 

 

11 Meevistoestemming en Visplanner en Lijst van Viswateren 

H. Roord geeft een toelichting op de Meevistoestemming. Om iemand kennis te laten maken 

met de hengelsport is het mogelijk dat een vispashouder maximaal drie keer per jaar een 

gratis Meevistoestemming aanvraagt (niet voor 2 of 3 maal dezelfde persoon). De link is te 

vinden op www.vislust.nl/vispas of rechtstreeks op de site van Sportvisserij Nederland. 

Vervolgens wordt getoond hoe op www.visplanner.nl gezocht kan worden waar gevist kan 

worden en welke documenten daarvoor nodig zijn. Uitgelegd wordt dat als je op een 

smartphone de app visplanner.nl installeert, je de grote lijst met viswateren niet meer bij je 

hoeft te hebben. Je kunt je afmelden voor het ontvangen van deze hoeveelheid papier (denk 

aan het milieu en de portokosten) op www.viswaterlijst.nl. 

 

12 Rondvraag 

� A. Stokman vraagt of het bestuur al een besluit heeft genomen over de aanschaf van 

geluidsapparatuur dat orka geluiden produceert om de overlast van aalscholvers in de 

Dollegoorvijver tegen te gaan. Het bestuur heeft nog geen (wetenschappelijke) 

onderbouwing dat deze maatregel werkzaam is en gaat niet tot aanschaf over; 

� A. Stokman vraagt naar de toegang van het wedstrijd parcours langs de Slagenweg. 

Uitgelegd wordt dat per wedstrijd een toegangscode wordt toegekend en dat buiten 

wedstrijden dit parcours niet toegankelijk is. 

 

13 Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.20 en dankt de aanwezigen voor hun komst. 

H. Berkenbosch bedankt het bestuur voor het (financieel) mogelijk maken van de activiteiten 

van de commissies. 

 

De avond wordt besloten met een verloting met hengelsport artikelen. 

 

Vastgesteld in de bestuursvergadering,  13 april 2015. 

 

Wim van den Bos 

 

 

 

Gerrit Aalderink 

Voorzitter secretaris 

 

Vastgesteld op de ALV van 21 maart 2016 

 

 

 

 

 

 

 

 

Voorzitter secretaris 

 

 


